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     PROTOKÓŁ  Nr II/2014            

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 16 grudnia  2014 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 11
20

. Obradom 

przewodniczył Pan Janusz Zasada- Wiceprzewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych – nieobecni: Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady 

Gminy i radny Wiesław Kowalski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,    

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  Radni Powiatu Jędrzejowskiego pan 

Zygmunt Ozga, Mariusz Zieliński i Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 1,2,3,4, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.  Interpelacje i zapytania radnych.   

      7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2014-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 rok, 

 c) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 rok,  

 d) rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami pozarządowymi  

               oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003     

               roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2015 rok, 

          e) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław.  

     8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     9.  Sprawy różne.   

   10.  Zamknięcie obrad sesji. 

 



2 
 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Wiceprzewodniczący  

Rady Gminy pan Janusz Zasada wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram drugą 

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Następnie zwrócił się do zebranych o 

powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego długoletniego byłego sołtysa wsi Podlesie pana 

Zbigniewa Żołny.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Jadwigę Błaszczyk,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący rady przedstawił wniosek pani wójt dot. wprowadzenia do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 

rok ( wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Dodał, że przedłożony projekt był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymał 

pozytywną opinię.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie zmiany porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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 Wiceprzewodniczący rady poinformował zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu    Nr I/2014 z   

sesji  Rady Gminy z dnia 1 grudnia  2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr I/2014 z obrad   sesji 

rady  z dnia 1 grudnia  2014  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Pełniąca Funkcję Wójta Gminy przedstawiła sprawozdanie ze 

swojej  działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

  Pani wójt szczególną uwagę zwróciła na swój udział w konferencji na temat 

oświetlenia ulicznego. Poinformowała, że rusza nowe działanie w ramach którego będzie 

można wprowadzać takie rozwiązania aby spełniać oczekiwania mieszkańców jak i ze 

względów finansowych z  korzyścią dla gminy.   Pani wójt poinformowała, w ciągu ok. 3 lat, 

po zakończeniu rozbudowy trasy S-7 na gminę spadnie obowiązek finansowania oświetlenia 

w/w drogi, zwłaszcza przy węzłach komunikacyjnych. Jako przykład podała Gminę 

Zagnańsk, gdzie w ubiegłym roku  koszty oświetlenia wzrosły z 400.000zł.  do 1.000.000zł. 

Nie wie jak jest dzisiaj bo informacja jest z ubiegłego roku. Dlatego należy się liczyć z 

dodatkowymi kosztami  i dlatego należy szukać rozwiązań obniżenia kosztów. Na konferencji 

podano przykłady różnych rozwiązań. Firma, która wymieniła już oświetlenie w niektórych 

gminach przedstawiła swoją  propozycję i konkretne przykłady. Zapewniła, że będzie 

rozmawiała z radnymi na ten temat i będzie się starała wybrać jak najlepszą ofertę. Na 

konferencji była również przedstawicielka  Departament Polityki Regionalnej Urzędu 

Marszałkowskiego, która przedstawił możliwości skorzystania z dotacji z RPO  ale nie będą 

ona za wysokie.  

Radny Marek Siwiec pytał, skąd jest firma która zajmuje się wymianą oświetlenia ulicznego. 

Pani wójt odpowiedziała, że z miejscowości Cudzynowice pod Kazimierzą Wielką.   

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 
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Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radny Marek Siwiec poinformował, że zapoznał się z wizualizacją trasy S-7. Radny 

pytał, czy będzie otwarta na nowo  stacja benzynowa w Wodzisławiu gdyż najbliższe  stacje 

są Shell i BP. Radny pytał, czy firmy w ogóle nie mają zamiaru budować stacji i czy mamy na 

to jakiś wpływ.  

Pani wójt wyjaśniła, że gmina nie ma na to wpływu, może jedynie namawiać 

inwestorów. Poinformowała, że ORLEN spełnił wszystkie formalności, gmina wydała 

warunki zabudowy, jest już decyzja środowiskowa i wystąpiono prawdopodobnie  do 

starostwa z wnioskiem o wydanie pozwolenia na budowę. Nie zna technologii budowy stacji 

ale gmina otrzyma informację na temat udzielonego pozwolenia.  

  Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywne opinie                          

( opinia komisji stanowi załączniki nr 7   do protokołu ). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2014-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym.             

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr II/5/2014 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2014-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy na 2014 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym.             

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr II/6/2014 w sprawie 

zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 r. 
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c) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Wodzisław  na 2014 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr II/7/2014 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wodzisław na 2014 r. 

 

d) projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003  roku  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2015 rok, 

przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym.             

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr II/8/2014 w sprawie 

rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003  roku  o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2015 rok. 

 

Wiceprzewodniczący rady gminy ogłosił 20 min. przerwę.  

Po przerwie:  

e) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław, 

przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym.             

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr II/9/2014 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław. 
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Pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- udzielono.  

 

Pkt. 9. Sprawy różne.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że odbyły się pierwsze posiedzenia 

stałych komisji rady, na których wybrano przewodniczących i wiceprzewodniczących 

komisji. Do pełnienia w/w funkcji wybrano radnych: 

- Komisja Rewizyjna: przewodniczący Robert Dziób, wiceprzewodniczącym  Jadwiga 

Błaszczyk. 

- Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów: przewodniczący Artur Oleksiak, 

wiceprzewodniczący- Edyta Kruk.  

- Komisja Oświaty, Kultury i Sportu : przewodniczący Małgorzata Hola, wiceprzewodniczący 

Krzysztof Krupa. 

- Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego: 

przewodniczący Wojciech Gądek, wiceprzewodniczący Marek Siwiec.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przypominał radnym o terminowym złożeniu 

oświadczeń majątkowych oraz poinformował,  że kolejna sesja rady odbędzie się w dniu 30 

grudnia bieżącego roku. 

 

Pan Zygmunt Ozga  w imieniu  Starosty Jędrzejowskiego  oraz całej rady powiatu  z 

okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia złożył życzenia dla pani przewodniczącej, 

radnym i wszystkim obecnym najserdeczniejsze życzenia. Życzył aby współpraca z 

samorządem gminy była taka jak dotąd, a nawet lepsza.  

Sołtys wsi Mieronice poruszyła temat remontu drogi Łany Mieronice. Zauważyła, że 

w wyniku prac „zginęło pobocze”, co stwarza zagrożenie na drodze i niszczone są 

samochody. Pani sołtys prosiła o interwencję w sprawie. Poinformowała, że za każdorazowe 

zniszczenie karoserii samochodów będzie obciążany urząd gminy.   

Sołtys Kowalowa Dolnego poinformował, że przy drodze od Krężoł do Pękosławia nie 

były odkrzaczane pobocza. Pan sołtys prosił o interwencję w sprawie.  

Sołtys wsi Sadki zwrócił się do radnych powiatowych i poinformował, że na wjeździe 

do jego miejscowości jest bardzo wąski łuk drogi  i na wniosek  kierowcy autobusu szkolnego 

prosił o podsypanie pobocza na szerokości pół metra na tym odcinku.  

Pani wójt zapewniła, że odpowiedzi na zgłoszone interwencje odpowie na kolejnej 

sesji.  
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Radny Marek Siwiec poruszył temat drogi Sielec - Zielonki. Wyjaśnił, że droga 

przebiega przez górę i wąwóz, jest zakrzaczona i zimą może być utrudniony przejazd. 

Pani wójt zapewniła, że jeżeli się będzie dało to będzie to zrobione teraz ale wcześniej 

musi to sprawdzić.   

Sołtys wsi Września poruszył temat drogi powiatowej  od pana Kozioła w stronę 

Wrześni. Poinformował, że wywożone jest teraz drewno, a na drodze stoi woda. Prosił o 

interwencję.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia, w imieniu  pani przewodniczącej, własnym, oraz całej rady złożył   pani wójt,  

radnym powiatowym, kierownictwu i pracownikom urzędu, sołtysom oraz wszystkim  

obecnych na sesji  najserdeczniejsze życzenia, zdrowia, spokoju, radości i spełnienia marzeń.   

Pani wójt zwróciła się do rady, radnych powiatowych, sołtysów, kierownictwa urzędu, 

zaproszonych gości, ich rodzin, sąsiadów oraz mieszkańców gminy życzyła wszystkiego 

dobrego ale w takim rozumieniu  aby było zdrowie, uśmiech, aby cieszyć się z tego co się ma 

i myśleć pozytywnie na nadchodzący przyszły rok. Zauważyła, że jeżeli jest zgoda albo nawet 

spieranie się w słusznej sprawie to rozmowa buduje,  pomaga i pozwala myśleć o rozwoju 

gminy po to aby żyło się lepiej.  

Pkt. 10.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący  Rady 

Gminy pan Janusz Zasada podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam drugą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                              Sekretarz Obrad             Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Jadwiga Błaszczyk /                       /Janusz Zasada  / 

 

 


